

# KCCC SUPER PRAYER WEEK

## 2/11 SATURDAY 週六

### Missional Community Groups ministry 生命小組事工

- God to lead each LG or MCG to “Manifest Christ, For His Glory and Make Disciples, Life on Life.”
  - Each LG and MCG has the vision of making disciples, deepening their relationship with God, and fulfilling the Great Commission. Also, pray for the brothers and sisters to have a heart and commitment of being God’s disciples.
  - Pray that our groups may be sent out as teams for the sake of evangelism, discipleship, and caring for others.
  - God’s provision of brothers and sisters that are FAT (Faithful, Available, Teachable), willing to be equipped themselves in order to disciple others, that they will grow up spiritually, being willing to be God’s vessel to assist the pastoral staff to shepherd, grow, develop and lead the LG/MCG ministry.
  - God will give all the under-shepherds, assistant under-shepherds, MCG leaders and co-workers a heart that loves God and loves people, and to lead the groups according to His will.
  - All new believers, such as those recently baptized, to be strengthened in their faith, grow spiritually and be discipled.
  - Pray that God will continue to grow the zone pastors, coaches, under shepherds, and co-workers to become servants who love the Lord and love others, being humble and gentle, loyal to God's Word, and always glorifying God and edifying people.
  - Pray that every group gathering is a time that relies on God, builds people up, and glorifies God.
- 求神帶領教會每一個小組能“活出基督，以生命影響生命”來榮耀上帝！
  - 生命小組能以訓練門徒為異象，深化與主親密的關係和落實主的大使命禱告。也為弟兄姐妹學習做主門徒的心志和委身禱告。
  - 為各小組能為傳福音，門徒訓練和關懷而被差遣禱告。
  - 求神預備有 FAT (Faithful, Availability、Teachable) 心志的弟兄姐妹，願意委身接受訓練，裝備成為能栽培別人的人，不但靈裡成長，而且能夠塑造成主手中合用的器皿，一同協助牧者前來牧養、推動、發展及帶領整個生命小組的事工。
  - 為在小組中服事的小牧人、實習小牧人及同工禱告，求神賜給他們有親近神和愛人的心，並按神的心意帶領小組成長。
  - 跟進栽培初信者建立信仰根基，靈命成長，做主門徒。
  - 求神繼續塑造區牧、輔導、小牧人和小組同工們成為愛主愛人、謙卑柔和、忠於神話語的仆人，常常榮耀神，造就人。
  - 求神使每一次的小組聚會都成為依靠神，造就人，榮耀神的聚會。

**Unreached People Group (UPG) 未得之民：**

<https://joshuaproject.net/pray/unreachedoftheday>